
                                                       

         

ACORDS I INFORMACIÓ DEL CONSELL ESCOLAR DEL DIA 14-12-23

A la reunió del Consell Escolar de Centre es van tractar els següents temes:

1.-Programació General Anual del curs  2023-24.  Lectura i aprovació, si escau.
Es lligen i s'expliquen els diferents apartats que formen la Programació General Anual de l'escola, entre els
quals cal destacar:

S’informa que el  present curs escolar,  entre els dos aularis,  s’han matriculat  30 alumnes, entre
infantil i primària.
En infantil  hi ha una matrícula de 22 alumnes( 7 alumnes entre dos i tres anys en Alfauir i  15
alumnes de  tres anys en Ròtova).
La resta d’alumnat pertany a primària entre els dos aularis.
Es recorda l’horari del PEJC i les activitats extraescolars oferides per part de l’AFA en els dos aularis:
anglés, art attack, cal·listènia , atletisme.
Es recalca la importància que té que totes les famílies tinguen accés a la web família i sàpien com
funciona per tal de poder accedir a les notes d’aquesta 1ª avaluació que es publicaran el pròxim dia
22 de desembre. Es fa la proposta d’organitzar  un curs o vesprada formativa per tal  de poder
explicar-ho.
Les notes no es donaran en paper fins a l’avaluació final, que ja serà en juny.
S’informa el Consell del saldo del menjador escolar que ha estat -554,74, i es recorda que per part
de l’Ajuntament de Ròtova van fer una aportació de 3.000 euros el curs passat d’una subvenció de
la Diputació de València.
Aquest curs tenim 2 monitores en cada aulari,  ja que hi ha un increment de l’alumnat usuari del
servei de Menjador. Dos monitores estan a càrrec de cadascun dels Ajuntaments i les altres 2 es
paga l’escola.
Dins de la PGA, que està publicada en la pàgina web del  centre,  també es recullen les línies
d’actuació per a la millora (PAM). Aquest també està en la mateixa pàgina per tal que les famílies ho
pugeu consultar.

2.- Informació Programa d’Innovació Educativa” Alimentació saludable i sostenible”.

El Consell  Escolar acorda la participació en aquest programa i  començarem a posar-lo en marxa quan
tornem de les vacances de Nadal.
La informació del mateix es pot consultar en el següent enllaç:
https://dogv.gva.es/datos/2023/11/30/pdf/2023_12016.pdf

3.-Precs i preguntes.

• Es fa la proposta de fer el primer Consell  el  mes d’octubre per informar de tot el que es va a
treballar al llarg del curs escolar.

• Peticions espais, escoletes de Nadal en els dos aularis.
• Informació i organització,  setmana de l’hivern ( póster divulgatiu mitjançant el Consell)
• S’acorda posar un estor en l’aula en la qual actualment es troba l’alumnat de 5é i 6é d’Alfauir.
• Cal recordar que en els aularis cal baixar del patinet, monopatí, bicicleta quan s’entra al recinte

escolar, sinó es compleix se sancionarà amb una setmana de no poder dur-lo.
• Es recorda que l’alumnat no fa bon ús del material dels patis, per la qual cosa cal recordar-los que si

es trenquen no es farà reposició del mateix fins que no aprenguen a respectar-lo.

La Presidenta del Consell Escolar.
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ACUERDOS E INFORMACIÓN DEL CONSEJO ESCOLAR DEL DÍA 14-12-23

A la reunión del Consejo Escolar de Centro se trataron los siguientes temas:

1.-Programación General Anual del curso 2023-24. Lectura y aprobación, si procede.

Se leen y se explican los diferentes apartados que forman la Programación General Anual de la 
escuela, entre los cuales hay que destacar:
Se informa que el presente curso escolar, entre los dos aularios, se han matriculado 30 alumnos, 
entre infantil y primaria.
En infantil hay una matrícula de 22 alumnos( 7 alumnos entre dos y tres años en Alfauir y 15 
alumnos de tres años en Rótova).
El resto de alumnado pertenece a primaria entre los dos aularios.
Se recuerda el horario del PEJC y las actividades extraescolares ofrecidas por parte de la AFA en 
los dos aularios: inglés, arte attack, cal·listènia , atletismo.
Se recalca la importancia que tiene que todas las familias tengan acceso a la web familia y sepan 
cómo funciona para poder acceder a las notas de esta 1ª evaluación que se publicarán el próximo 
día 22 de diciembre. Se hace la propuesta de organizar un curso o tarde formativa para poder 
explicarlo.
Las notas no se darán en papel hasta la evaluación final, que ya será en junio.
Se informa al Consejo del saldo del comedor escolar que ha estado -554,74, y se recuerda que por 
parte del Ayuntamiento de Rótova hicieron una aportación de 3.000 euros el curso pasado de una 
subvención de la Diputación de València.
Este curso tenemos 2 monitoras en cada aulario, puesto que hay un incremento del alumnado 
usuario del servicio de Comedor.
Dos monitoras están a cargo de cada uno de los Ayuntamientos y las otras 2 se paga la escuela.
Dentro de la PGA, que está publicada en la página web del centro, también se recogen las líneas de
actuación para la mejora (PALMO). Este también está en la misma página para que las familias lo 
subís consultar.

2.- Información Programa de Innovación Educativa” Alimentación saludable y sostenible”.

El Consejo Escolar acuerda la participación en este programa y empezaremos a ponerlo en marcha 
cuando volvemos de las vacaciones de Navidad.
La información del mismo se puede consultar en el siguiente enlace:
https://dogv.gva.es/datos/2023/11/30/pdf/2023_12016.pdf

3.-Ruegos y preguntas.

• Se hace la propuesta de hacer el primer Consejo el mes de octubre para informar de todo el que 
se va a trabajar a lo largo del curso escolar.
• Peticiones espacios, escoletes de Navidad en los dos aularios.
• Información y organización, semana del invierno ( póster divulgativo mediante el Consejo)
• Se acuerda poner un estor en el aula en la cual actualmente se encuentra el alumnado de 5.º y 6.º 
de Alfauir.
• Hay que recordar que en los aularios hay que bajar del patinete, monopatín, bicicleta cuando se 
entra al recinto escolar, sino se cumple se sancionará con una semana de no poder llevarlo.
• Se recuerda que el alumnado no hace buen uso del material de los patios, por lo cual hay que 
recordarlos que si se rompen no se hará reposición del mismo hasta que no aprendan a respetarlo.

                                               La Presidenta del Consejo
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